
Referat af bestyrelsesmøde i Skt. Klemens Private Børnehave og Vuggestue 
Ordstyrer: Anne  Referent: Frederik Tirsdag d.18.04.2023 

 

Tilstedeværende: 
Thom 
Andrea 
Anne 
Signe  
Marlene 
Jozette 
Bennit 
Jon 
Youssef 
Peter 
Frederik 
 

1. Godkendelse af referat. 
- a. Referat fra d.21.03.2023 

2. Siden sidst. 
- a. Forældremøde med valg 
- i. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer. 

o En kort præsentation af alle. 
- ii. Retningslinjer for legepladsen 

o Youssef og Marlene, talte om eventuelt at lave et samlet dokument ang. Legepladsens 
rammer, gerne i punkter.  

3. Nyt fra institutionen. 
- a. Økonomi-status. 

o Ikke noget nyt siden sidst, Torben økonomichef (LDD) skal sende endelig afslutning fra 
sidste år, aftalen hed, at der blev fulgt op på månedsvis, men der på dette tidspunkt i år 
skulle overgå til kvartalsvis opfølgning. 

- b. Nyt fra personalerepræsentanten. 
o Her nævnes et forslag om at bestyrelsen, i en eller anden form deltager på 

personalemøderne, her foreslås der hvert kvartal, der afholdes 10 personalemøder om 
året. Det foreslås som en overlapning af mødet således at bestyrelsen ikke sidde med i 
hele mødet. Thom og Andrea taler d.19.04.2023 med personalet om hvordan det 
kunne foregå. 
Det ønskes fra personalet at stuerne bliver opdelt til blandet stuer, så alle børn bliver 
delt mellem tre stuer, det nævnes at der pt. Er mange små. Der ses lige nu på 
forskellige løsninger. 

- c. Nyt ang. personale  
o Der ligger pt. 6 ansøgninger på jobbet som Souschef, Anne, Jon og Peter deltager 

sammen med Thom på samtalerne med mulige kandidater, første samtaler finder sted 
25.04.2023 

- d. Personale udvalg 
o Merete vil gerne være en del af legepladsudvalget. 

- i. Førstehjælp 
o Kursus til september, med fokus på brand. 
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- ii. Legeplads. Ønsker. 
o Udvalg ser på dette. 

- ii. Tegning med forsalg fra Copla 
o Der afventes et forslag fra Copla, Copla har således nævnt at de har forslag til hvor der 

kan søges fonde (På teams under bestyrelsen under udvalg, en tegning der blev lavet i 
2018, der laves nu en opdateret tegning, den forventer Thom at vi modtager inden for 
tre uger fra 18.04.2023 ca. 

- iii. Nylig inspektion 
o Rapporten bærer præg af punkter der skal gøres noget ved. 

4. Nyt fra bestyrelsen 
- a. Udvalg 

o Anne nævner at det nu giver mening af der laves nye udvalg, den tidligere ide med at 
bygge bro til festudvalget sløjfes. 
Forældre kaffe ligges ud til hver enkel stue, som kan foreslå det til deres gruppe, så 
hele huset ikke mødes samme dage. 
Det blev ligeledes fastsat at Økonomi udvalget nu består af: Anne, Jon, Jozette og 
prFrederik. 
Samt at udvalget for legepladsen nu består af: Signe, Bennit, Peter og Youssef. 

- i. Opsættes på ny 
o Intet nyt. 

- ii. Økonomi, fonde, hvad skal specifikt søges 
o Intet ny. 

- iii. Forældreengagement/legeplads 
o  Intet nyt. 

-  
- b. Prisstigning forplejning 
 

o LDD anbefaler at der ikke laves en prisstigning. Daværende bestyrelse kunne ikke se 
andet end at det også skulle stige. Det foreslås at lade udgiften til forplejning stige med 
165 kr. pr. måned, dette er alle i bestyrelsen enige om. Det skal varsles tre måneder i 
forvejen, Anne og Jon laver varslingen. Deri blev vi enige om at der skal forklares 
hvorfor det gøres og det samtidig vil være for en større andel af økologi i hverdagen. 
 

- c. Arbejdsdag 12.05.2023 
o Personalet kommer med ønsker til opgaver de gerne vil have lavet. Pr. 18.04.2023 er 

der 17 voksne tilmeldt arbejdsdagen.  
o Det foreslås ligeledes at der tages billeder af de ting der ønskes udbedres inden 

arbejdsdagen, så det derved er lettere at købe ind til dagen. 
- d. bestyrelsesfolder  

o Intet nyt. 
- e. Forældrefolder 

o intet nyt. 

Punkterne 5, 6 og 7 nåede ikke at bliver gennemgået på mødet, da mødet var gået 45 minutter over tid. 

 
 


